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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. január 28-án 14:30
órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  tanácskozótermében  megtartott  soros,  nyilvános
üléséről.

Jelen van: Szente Béla polgármester, dr. Páczi Antal alpolgármester, Balogh Gábor,  Borbás
Elvira, Dzsupin Imréné, Fehér István, Nagy Lászlóné képviselő (7 fő)

Tanácskozási joggal megjelent: dr. Mezei Csilla jegyző, Gaálné Czinkos Judit aljegyző

Meghívott: Szondi János Szárazhegy Quercus Nonprofit Kft. ügyvezetője

Megjelent: Bodó László helyi lakos                 

Szente Béla polgármester: Nagyon sok szeretettel köszönt mindenkit. A Képviselő-testület
soros,  nyilvános  ülését  14:30  órakor  megnyitja.  Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület
határozatképes,  az  ülés  kezdetekor  7  képviselő  jelen  van.  Jegyzőkönyv-vezetőnek  felkéri
Várszegi Istvánnét, jegyzőkönyv-hitelesítőnek Borbás Elvira és Nagy Lászlóné képviselőt. A
napirendi  pontot  tartalmazó  meghívót  és  az  anyagot  mindenki  időben  megkapta.  Aki  a
jegyzőkönyv-vezető  és  a  jegyzőkönyv-hitelesítők  személyével,  valamint  a  napirendi
pontokkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal – egyhangúlag
-  a  jegyzőkönyv-vezető  és  a  jegyzőkönyv-hitelesítők  személyét,  valamint  a  napirendi
pontokat elfogadta.

Napirendi pontok és azok sorrendje:

Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról

Interpellációk

1. A Polgármesteri Hivatal és a Csicsergő Óvoda Alapító okiratának módosítása
             Előterjesztő: dr. Mezei Csilla jegyző

2. Közbeszerzési Szabályzat elfogadása
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző

3. A Polgármesteri Hivatalnál igazgatási szünet megállapítása 2016. évre
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

4. Javaslat alszámla nyitására a helyi jövedéki adóval kapcsolatban
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester

5. Péktermékek beszállítói szerződés kötéséhez kapcsolódó árajánlatok
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester

6. Javaslat a névtelen utcák elnevezésére
Előterjesztő: Szente Béla polgármester
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7. Javaslat a kommunális adórendelet módosítására törvényességi felhívás miatt
             Előterjesztő: Dr. Mezei Csilla jegyző

8. Önálló képviselői indítvány, javaslat könyvvizsgálat elvégzésére
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester

9. Egyebek

Szente  Béla  polgármester:  mielőtt  a  napirendi  pontok  tárgyalását  elkezdenék,  elmondja,
hogy nagyon sokan megkeresték a  tavalyi  év végén és  megköszönték  a  díszkivilágítást  a
köztéren. Kaptak nem tetsző kinyilvánítást is, de főleg a köszönő volt a több. Megköszöni
Dzsupin Imréné, Borbás Elvira és bárki képviselőnek, aki részt vett ennek a lebonyolításában.
Meghívta  vendégként  Szondi  János  urat,  a  Kft-jük  ügyvezetőjét,  aki  hívott  magával  egy
vendéget a hó eltakarítással kapcsolatban. Mivel, hogy sok panasz érkezett, megkérdezi, hogy
kíván-e valaki kérdést feltenni Szondi János úrnak? Kérdés nem hangzott el. Megkéri Szondi
Jánost, hogy a tapasztalatait legyen szíves elmondani, mert úgy gondolja, hogy kapott hideget,
meleget is. 

Szondi János Kft. ügyvezetője: személyesen őt nem, inkább az önkormányzatot kezdték el
szidni,  de  ő  megírta  a  fecebookon,  hogy őt  szidják,  mert  a  Kft-vel  kötött  szerződést  az
önkormányzat. Végül is nem volt annyira vészes, 5 cm hó nem is esett egy-egy alkalommal
egyszer sem Monorierdőn. Azt le is írta nagyon mértéktartóan, hogy 5 cm alatt havat tolni
nem lehet. Ennek az a legnagyobb akadálya, hogyha 5 cm alá beteszi a gép a kanalat, akkor az
összes fedlapot felszedi az útról és sokkal nagyobb kárt csinál az utakban. Mindenki mondja a
maga területén a magáét és tudja azt is, hogy a képviselőket nagyon sokan felhívták. Ez nem a
trehányságnak  a  netovábbja,  hanem  azért,  mert  így  nem  lehet  megoldani.  A  síkosság
mentesítésre nagyon igyekeztek odafigyelni. Durva számításaik szerint szinte nem is volt tél,
ezt azért észlelték és már 20 tonna sót elszórtak a településen. Utána nézett, törvény szerint
szakszerű és szabályos, hogy -8 fok fölött, érti alatta 7, 6, 5, 4 fokot, nem szabad sózni az utat,
nem éri el a hatását, nem lép reakcióba a só, teljesen feleslegesen sóznak, tehát pocsékolnak
magyarul.  Ha olyan döntés születik a képviselő-testület részéről, hogy már pedig akkor is
sózzanak, akkor sózni fognak, a testület döntésének alávetik magukat és csinálják, mert ez
nem az ő trehányságukon, nem törődöttségükön múlik. Többen szóltak, hogy a földes utakat
nem sózzák. Ott sem volt 5 cm-nél magasabb a hó, de nagyon sok helyre így is elment a
hótoló.  Gondoljanak  bele,  ha  egyenetlen  utaknál  még  betolja  hóval,  akkor  még  nagyobb
kátyúk lesznek. A sózásnál pedig törvény tiltja, hogy földes utat nem lehet sózni. Ott vannak
árokpartok, vannak fák, fű, stb. és azok értelemszerűen ki fognak a végén pusztulni. Akkor
meg a lakosok azért fognak panaszkodni, hogy tönkrement a háza előtt a gyümölcsfa, díszfa,
vagy sövény.  Mindenben  partnerek,  mindenkit  meghallgatnak,  mindenkinek  igyekeznek  a
kedvére tenni. Azt is mondták, hogy nem mentek ki külterületre. Nem volt értelme még, de ha
az 5 cm-t meghaladja a hóréteg vastagsága, azonnal indulnak oda is. 

Balogh Gábor képviselő: 10 évig foglakozott ezzel a repülőtéren. Valóban jól mondja Szondi
úr, van olyan só típus, pl. a műtrágya, amely már -5 foktól nem dolgozik, csak pattog a hó
tetején. A repülőtéren úgy csinálják, hogy abban a pillanatban, amikor el kezd esni a hó, el
kezdenek sózni, mert általában 0 -1 fok között szokott esni a hó, ami ráesik, az elolvad és
akkor a kotrás már meg van oldva, mert magától elolvad a hó. Megérti azt is, hogy Szondi úr
megpróbál az önkormányzatnak is spórolni pénzt, mert a só valóban nagyon sokba kerül.
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Szondi János Kft. ügyvezetője: ha erre felhatalmazást kapnak, akkor minden további nélkül
megteszik.

Szente Béla polgármester: nem nagyon szeretne erre felhatalmazást adni, mert, ha el kezd
esni a hó, lehet, hogy csak 2 cm fog esni, de ha elszórnak több tonna sót, azt ki kell fizetni. Ha
fagy van, akkor kellene sózni, de akkor viszont intenzíven. 

Bodó László helyi lakos: az utolsó utcában lakik, utoljára hozzájuk jutottak el este. Nagyon
meg volt azzal elégedve, hogy elől ment a traktor a tolóval, utána jött a másik autó, amelyik
szórta, utána ott volt a kis plató, ha elfogyott, rögtön pótolta, ott volt a sárga villogó jelzés is,
nehogy baleset  legyen.  Ilyen  még nem volt  Monorierdőn,  de legalább is  az ő utcájukban
biztos, hogy nem. Köszöni szépen az ott lakók nevében is.  

Szente Béla polgármester: nagyon szépen köszönik a tájékoztatást Szondi János úrnak. 

Interpellációk

Szente Béla polgármester: megkérdezi, hogy kinek van interpellációs kérdése?

Dzsupin  Imréné  képviselő:  három  interpellációja  van.  Az  első  a  szemétszállítással
kapcsolatban van. Igazából semmi probléma nem merült fel a szemétszállítással kapcsolatban,
mert ugye új cég lett megbízva vele. Nagyon illemtudóak, köszönnek, ezt többen is mondták
neki  a  faluban.  Annyi  probléma van,  hogy a  szelektív  hulladékgyűjtésnél,  aki  nem az  út
szélére rakta ki a zsákot, hanem egy kicsit beljebb, ott nem vitték el a zsákot. Fel kellene hívni
a figyelmüket, hogy erre jobban figyeljenek. Ma is szemétszállítás volt, ő is tanúja, hogy a
kukás autó, ahogy kiüríti a kukát nem húzza vissza oda, ahonnan elvette, hanem az úttesten
hagyja  a  kukákat.  Ez  volt  a  múlt  héten  is,  kerülgetni  kellett  a  kukákat.  A Vertikál  Kft.
vezetésének  fel  kellene  hívni  a  figyelmét  arra,  hogy  legyen  szívesek  egy  kicsit  jobban
figyelni, mert balesetveszélyes.

Borbás  Elvira  képviselő:  őt  a  Barátság  utcából  hívták,  hogy nem vitték  el  a  szemetet.
Megadta a telefonszámot, azt mondták, hogy tegye ki a szemetet a kuka mellé és ezen a héten
el fogják vinni. 

dr. Páczi Antal alpolgármester: úgy rakták le a két kukát a rendelő előtt, hogy nem fért el
közötte a gépkocsi a mai napon. 

Szente Béla polgármester: jelezte tegnap a Vertikál Kft vezetőjének, hogy ne az út szélén
hagyják  a  kukákat,  össze-vissza  voltak  a  kukák.  A szelektívet,  akinek  nem vitték  el,  azt
mondták,  hogy nyugodtan  tegyék  ki  és  a  jövő  héten  el  fogják  vinni.  Próbálnak  mindent
megtenni azért, hogy az önkormányzat és a lakosság kedvébe járjanak. Azt fogja jelezni, hogy
az orvosi rendelőnél úgy tették le a két kukát, hogy nem fért el az autó. Ezek a kukás autók
GPS-sel vannak ellátva, pillanatok alatt tudja mondani, hogy abban az utcában kétszer vagy
egyszer volt, olyan utca nem volt, ahová nem mentek be idáig. Lehet, hogy a lakos később
teszi ki, de ha később kint van, el szokták vinni délután is a szemetet. Nem meri megtenni a
kukás, hogy nem megy be az utcákba és nem viszi el a szemetet, mert le vannak ellenőrizve
GPS-sel. Nem mondja azt, hogy nem fordul elő, de szólni fog ezért is. 

Dzsupin Imréné képviselő: mindenki nagyon jól tudja, hogy az útjaik és az útszélek nagyon
rossz  állapotban  vannak.  Pláne,  hogy most  esett  a  hó,  mindenki  az  útszélén  próbál  meg
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közlekedni, nagyon le vannak taposva. Decemberben interpellált, hogy a  Csingi téren vannak
kátyúk  és  balesetveszélyesek.  Amint  az  idő  engedi,  jó  lenne,  ha  ezeket  a  problémákat
orvosolnák,  mert  egy  kocsi  törés  vagy  egy  baleset,  súlyos  pénzébe  kerülne  az
önkormányzatnak. 

Szente Béla polgármester: amint az idő engedi meg fogják csináltatni. 

Dzsupin Imréné képviselő: az út széle a Gyöngyvirág és a Nefelejcs utcánál is nagyon le van
járva,  balesetveszélyes.  Megkérdezi  Balogh  Gábor  képviselőtársát,  hogy  mi  a  helyzet  a
polgárőrséggel, mert nagyon sokan kérdezik a faluban. 

Balogh  Gábor  képviselő:  tegnap  is  elmondta  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és
Közbiztonsági  Bizottság  ülésén,  hogy  működik  a  szolgálat  már,  tegnap  is  kint  voltak
területen, de az a probléma, hogy elromlott az autójuk, jelenleg javítás alatt van, hétvégére
ígérték, hogy megjavítják. Ahogy ez meg lesz, vizsgáztatni fogják az autót. Megkapták az
engedélyt, működik a dolog.

Dzsupin Imréné képviselő: köszöni a választ, sok sikert kíván a polgárőrség működéséhez. 

Balogh Gábor képviselő: odaadtak területet gyerekeknek, ahol kerékpározhatnak. Rengeteg
fiatalnak az a gondja, hogy nincs egy terület, mint ami a lakótelepeken van, egy úgynevezett
dühöngő.  Olyan  terület  kellene,  ami  magas  kerítéssel  körbe  van  véve,  ahol  focizhatnak,
kosárlabda palánk van és kézilabda kapu. Nyíregyházán látott olyan pingpong asztalt,  ami
összerakható, az asztal fémből van, nem szétszedhető, és van egy betontartó állványzata, ami
összerakható. Nem tudja, hogy mennyibe kerül, utána fog nézni. Olyan terület kellene ahová
akár  felnőttek,  kisebb  és  nagyobb  gyerekek  kimehetnének  focizni,  kosárlabdázni,
kézilabdázni vagy pingpongozni. 

Szente Béla polgármester: költségvetés tervezés ideje van, közösen összedugják a fejüket és
megoldást találnak erre.  

Dzsupin Imréné képviselő:  kedden volt  a  Szociális  és  Környezetvédelmi és  az  Oktatási,
Kulturális  és  Ügyrendi  Bizottságnak együttes  ülése,  ahol  pont  erről  tárgyaltak.  A februári
képviselő-testületi ülésre már be fog jönni az anyag. Megadott a Nefelejcs utca végén lévő
területnél  egy nagyon nagy önkormányzati  területet,  aminek egyik  felén játszótér  lenne a
másik felén focipálya. Egy körbekerített füves placc is megtenné, amikor már jó idő van, és
oda bemehetnének, reggel kinyitnák, este bezárnák, így sportolási lehetősége lenne bárkinek,
aki oda bemegy. Nem zavarnák a szomszédokat. Örül annak, hogy Balogh Gábor képviselő-
társának is hasonló véleménye van ezzel kapcsolatban. 

Balogh Gábor képviselő:  ha kell,  akkor  tud ebben segíteni,  meg van a  fotó a  pingpong
asztalról, utána fog nézni interneten, hogy ennek mennyi az ára. Felhívja a figyelmet, hogy itt
rengeteg ember társadalmi munkát végezne ez ügyben. 

Dzsupin Imréné képviselő: nagyon szépen köszöni a segítséget, akkor ezt el is fogadnák és
bárkinek, aki szeretne ebben segíteni. 

Borbás Elvira képviselő: köszöni szépen a közbiztonsággal kapcsolatos tájékoztatást Balogh
Gábornak, de természetesen tudják, hogy a polgárőrség nem fogja tudni egyedül megoldani
ezt  a  problémát,  egy részét  biztos,  de  az  egészet  nem.  A lakosok  nagyon panaszkodnak.
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Javasolja, hogy a Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság tűzze napirendre
a közbiztonság helyzetének megtárgyalását,  hívja meg az illetékes szerveket,  hívjon össze
fórumot és tegyen javaslatot a közbiztonság növelésére, amennyiben ez indokolt, ezt ki kell
vizsgálni.

Balogh  Gábor képviselő:  polgármester  úr  tegnap  tett  egy  javaslatot,  hogy  februárban  a
polgárőrség  tartson  egy  tájékoztatót  tagtoborzóval  egybevéve.  Megpróbálják  növelni  a
polgárőrség  számát,  hogy  minél  többen  kint  tudjanak  lenni.  Az  interneten  rengeteg  fals
információ jelenik meg, nem szabad bedőlni neki. Beszélt a rendőrséggel ez ügyben és azt
mondták, hogy egy csomó dolog nem igaz, ami itt felröppen a faluban.

Szente Béla polgármester: azt mondta a rendőrség, hogy megpróbáltak meg kísérlet volt, ez
nem  ugyanaz.  Decemberben  volt  utoljára  betörés  Monorierdőn,  valamint  januárban  a
zöldségesnél, de ott másképp nyomoznak. Egyetlen egy autólopás volt, ahol kint az utcán járó
motorral volt az autó és benne volt a kulcs. Ez megint más elbírálás alá tartozik. Ha az a
véleménye a lakosságnak, hogy nem jelzi, mert úgysem tesznek semmit, akkor ne irkáljanak
olyanokat, hogy milyen rossz a közbiztonság. Ha minél több bejelentés érkezik, akkor még
nagyobb  a  rendőri  jelenlét,  akkor  indokolt  az,  hogy  idevezéreljék  a  rendőrséget.  Volt  a
rendőrségi  tájékoztatón,  meghallgatta  a  környező  településeket,  a  környékben  iszonyú
bűncselekmények vannak, kékfénybe, krimibe illő. Minden település vadkamerát adományoz
kölcsönbe  a  rendőrségnek  a  külterületekre,  mert  nem  csak  a  fa  tolvajokat,  az  illegális
szemétlerakókat  tudják  figyelemmel  kísérni,  hanem a bűnözők útját  is  és  akkor  el  tudják
kapni őket. 

Balogh  Gábor  képviselő:  Szoláros  mozgásérzékelős  reflektorokat  javasol  feltenni  a
farakáshoz  ide  a  hivatal  udvarában.  Nem igényel  áramforrást,  azt  a  nap  tölti.  Ha  valaki
odamegy a reflektor bekapcsol. 

Szente Béla polgármester: az van felszerelve, ha elmegy mellette valaki felkapcsol, majd
lekapcsol és ismét felkapcsol és lekapcsol. Ha látják azt, hogy nem jön senki, akkor nem
zavarja őket ez sem. 

Borbás Elvira képviselő: a Monorierdei Fekete István Általános Iskola tanulóinak érdekében
kíván interpellálni. Az iskolának 260 tanulója van jelenleg, ebből 26 tanuló SNI-s, 50 tanuló
beilleszkedési zavarokkal küzd. Az 50 fő beilleszkedési zavarokkal küzdő gyermek tanulása
biztosított fejlesztő pedagógus által. A 26 fő SNI-s tanuló nem tudja igénybe venni a szakértői
bizottság által javasolt pedagógiai órákat. Az iskola igazgatója 2015. szeptemberében jelezte a
KLIKK-nek,  illetve  az  Egymi  felé,  ami  szakiskola  Gyömrőn  és  ők  hivatottak  az  utazó
gyógypedagógusi feladatokat ellátni iskolájukban is.  Jelezte  a szakértői  bizottság javaslata
alapján a 26 fő SNI-s tanuló számát.  Októberben az Egymi azt válaszolta,  hogy az utazó
gyógypedagógusi  hálózat  jelenleg  szakember  hiánnyal  küzd  és  csak  egy  tanuló
vonatkozásában tudja  biztosítani  ezt  a  szolgáltatást  Monorierdőn.  Az igazgatónő,  azóta  is
folyamatosan jelzi a problémát az illetékesek felé. Heti 73 óra fejlesztésre lenne szükség, ami
két gyógypedagógusi állást takar. A probléma az, hogy fél év eltelt ebből a tanévből és a 25
SNI-s  gyermek  nem  kapja  meg  a  szakértői  bizottság  által  javasolt  gyógypedagógiai
fejlesztést. Tekintettel az ügy fontosságára javasolja a Képviselő-testületnek, hogy levélben
forduljon  a  Klikkhez  és  ezzel  egy  időben  az  Emberi  Erőforrások  Oktatási  Minisztérium
miniszteréhez  Balogh  Zoltánhoz  az  ügy  megoldása  érdekében.  Felolvassa  a  határozati
javaslatot.  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  Szente  Béla
polgármestert,  hogy  a  Klikkel  és  az  Emberi  Erőforrások  Minisztériumával  vegye  fel  a
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kapcsolatot a Monorierdei Fekete István Általános Iskola SNI-s tanulóinak gyógypedagógiai
ellátása  érdekében.  Határidő:  azonnal,  felelős:  Szente  Béla  polgármester,  dr.  Mezei  Csilla
jegyző.

Szente Béla polgármester: aki ezzel a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

4/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

A Fekete István Általános Iskola SNI-s tanulóinak gyógypedagógiai
ellátásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  Szente  Béla
polgármestert, hogy a Klikkel és az Emberi Erőforrások Minisztériumával vegye
fel a kapcsolatot a Monorierdei Fekete István Általános Iskola SNI-s tanulóinak
gyógypedagógiai ellátása érdekében. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

Szente  Béla  polgármester:  a  hivatal  is  kapott  levelet  a  szülőktől,  tudja,  hogy ez  nem a
hivatal,  hanem  a  Klikk  dolga  lenne  megoldani.  Ha  nem  tudja  megoldani,  akkor  a
Minisztérium adjon erre tanácsot. Maximálisan egyetért azzal, hogy ezeknek a gyerekeknek
megoldás kell. 

Nagy Lászlóné képviselő: a közvilágítással nagyon sok gond van mostanában. Tud-e ezzel
kapcsolatban polgármester úr valamit mondani, a DÉMÁSZ mond-e erre valamit?

Szente Béla polgármester: tud róla. Szakaszonként nincs áram a Beton út azon részén, ami
az állomás felé van, a Rózsa utca egy részén, tegnap előtt itt sem volt áram, mert leolvadt a
védőnőnek  az  összes  védőoltása  a  hűtőben,  amiért  bírságot  fog  kapni  az  önkormányzat.
Folyamatosan  zaklatják  a  DÉMÁSZ-t,  azt  már  elismerték,  hogy  felújítások  zajlanak,
valószínű  ebből  kifolyólag  van  probléma.  Javasolja,  hogy  ha  bármi  ilyen  van,  igen  is
zaklassák a DÉMÁSZ-t, mert olyan nincs, hogyha kijönnek és kiderül, hogy nem műszaki
hiba  van,  akkor  a  lakossággal  fogják  megfizettetni,  mivel  közvilágításról  van  szó,  ezt
magánember nem is okozhatja. Külterületen javítják a szakaszolókat és azért van általában
változó helyen áramszünet. 

Dzsupin Imréné képviselő: őt is megkeresték január hónapban telefonon, hogy két napja a
régi Beton úton nincs közvilágítás. Vette a bátorságot és este fél 9-kor felhívta a DÉMÁSZ-t,
elmondta, hogy mi a probléma, elmondta az adatokat, amit fel is vettek, érdekes módon reggel
kijöttek  és  megoldották  az  egészet.  Nem  kell  rémhíreket  terjeszteni,  be  kell  szólni  a
lakosságnak igen is, ha ilyen probléma van. 

Borbás Elvira képviselő: küldeni kell nekik egy emailt, a címét, minden adatot megadott, és
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percre, órára megmondták, hogy mikor fognak kijönni és meg is csinálták. 

Szente Béla polgármester: a telefonhívás is jó, mert rögzítik. 

Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról

Szente Béla polgármester: megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele? Kérdés, 
hozzászólás nem volt. Aki egyetért a lejárt határidejű testületi határozatok végrehajtásáról 
szóló polgármesteri tájékoztatóval, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
elfogadta  a  polgármesteri  tájékoztatót  a  lejárt  határidejű  testületi  határozatok
végrehajtásáról.

1. A Polgármesteri Hivatal és a Csicsergő Óvoda Alapító okiratának módosítása
             Előterjesztő: dr. Mezei Csilla jegyző
 
dr.  Mezei  Csilla  jegyző:  azért  van  szükség  az  alapító  okiratok  módosítására,  mivel  a
törzskönyvi eljárás folyamán kiderült, hogy a korábbi alapító okirat módosítások nem lettek
elküldve a kincstár felé, éppen ezért úgy kezeli a kincstár, mintha nem is lennének. Az alapító
okiratok elfogadása és a törzskönyvi eljárás között változtak a szabályok, most már megadott
nyomtatványon kell beküldeni. Az új alapító okiratoknak ezért van most már ilyen formája.
Ez  indokolja  azt,  hogy  a  két  intézmény  alapító  okiratát  módosítsák,  illetve  a  későbbiek
folyamán az Önkormányzatét is majd módosítani kell. 

Szente  Béla  polgármester:  felolvassa  a  határozati  javaslatot.  Monorierdő  Község
Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  a  határozat  mellékletét  képező  egységes
szerkezetű  Alapító  Okiratokat  a  Polgármesteri  Hivatal  és  a  Monorierdő  Csicsergő Óvoda
esetében.  Felkéri  dr.  Mezei  Csilla  jegyzőt,  hogy  járjon  el  a  törzskönyvi  nyilvántartás
módosítások ügyében. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

5/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

A Polgármesteri Hivatal és a Monorierdői Csicsergő Óvoda 
Alapító okiratának módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  a  határozat
mellékletét  képező  egységes  szerkezetű  Alapító  Okiratokat  a  Polgármesteri
Hivatal  és  a  Monorierdő  Csicsergő  Óvoda  esetében.  Felkéri  dr.  Mezei  Csilla
jegyzőt, hogy járjon el a törzskönyvi nyilvántartás módosítások ügyében. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző
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2. Közbeszerzési Szabályzat elfogadása 
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző

Szente Béla polgármester: ezt is tárgyalta a Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági 
Bizottság. Megkéri dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy mondja el az előterjesztés lényegét. 

dr. Mezei Csilla jegyző: a közbeszerzési törvény elég nagy mértékben változott. Szükségessé
vált egy teljesen új közbeszerzési szabályzat megalkotása. Az új szabályzat a megváltozott
törvényeknek megfelelően készült el. Az önkormányzat belső ellenőre átnézte, véleményezte,
minimális korrekciót javasolt, ami már a testület elé került anyagban átvezetésre került. Azt
mondta, hogy ez a szabályzat teljes mértékben megfelel a jogszabályi előírásoknak.

Fehér  István  képviselő:  a  12.  oldalon  van  a  melléklet,  hogy  mi  tartozik  bele  a  napi
rendeltetésszerű  működéséhez  szükséges  beszerzésekhez.  A karbantartás  simán  belefér.  A
beruházás, felújítás

dr. Mezei Csilla jegyző: a karbantartásban benne van a beruházás és a felújítás is, akár 1 kg
szög is. A beruházásnál ott van, hogy a kis értékű tárgyi eszközök. Ha vesznek egy asztali
számológépet 12.000.- Ft összegben, az is beruházás. 

Fehér István képviselő: ott van fölötte három sorral kis és nagy értékű tárgyi eszközök. A
kettő üti egymást. 

Gaálné  Czinkos  Judit  aljegyző:  a  12.  oldalon  az  önkormányzat  napi  rendeltetésszerű
működéséhez szükséges beszerzések vannak. Magából a közbeszerzési szabályzatban látszik,
hogy nettó 100.000.- Ft-ot meg nem haladó beszerzésre vonatkozik a pont. 

dr. Mezei Csilla jegyző: ha meghaladja, akkor már a normál beszerzési eljárás alá esik. 

Szente  Béla  polgármester:  felolvassa  az  előterjesztésben  szereplő  határozati  javaslatot.
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  elfogadja  az
előterjesztés  mellékletét  képező  Monorierdő  Község  Önkormányzata  és  Polgármesteri
Hivatala Közbeszerzési és beszerzési Szabályzatát. A szabályzat jelen határozat mellékletét
képezi. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

6/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

A Közbeszerzési Szabályzat elfogadásáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja
az  előterjesztés  mellékletét  képező  Monorierdő  Község  Önkormányzata  és
Polgármesteri  Hivatala  Közbeszerzési  és  beszerzési  Szabályzatát.  A szabályzat
jelen határozat mellékletét képezi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző
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3. A Polgármesteri Hivatalnál igazgatási szünet megállapítása 2016. évre
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Szente Béla polgármester: a Polgármesteri Hivatalban a nyári igazgatási szünet 2016. július
25. –augusztus 7. napjáig tart (összesen 10 nap), a téli igazgatási szünet pedig december 23.-
december 31. napjáig (összesen 5 nap) tart. Felolvass az előterjesztésben szereplő határozati
javaslatot.  Kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el.  Felolvassa  az  előterjesztésben  szereplő
határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

7/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

A Polgármesteri Hivatalnál igazgatási szünet megállapításáról a 2016. évre

1. Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Polgármesteri Hivatalban 2016. évben - a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011.
évi  CXCIX.  tv.  232.  §  (3)  bekezdésére  alapítottan,  -  az  alábbi  időpontokban
igazgatási szünetet rendel el:

I. nyári  igazgatási  szünet:  2016.  július  25.  napjától  –  augusztus  7.  napjáig
(összesen 10 nap)

II. téli  igazgatási  szünet:  2016.  december 23.  napjától  december 31.  napjáig
(összesen 5 nap)

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármesteren keresztül a Polgármesteri Hivatal
jegyzőjét  (a  jegyző  vonatkozásában  a  polgármestert,  illetve  közvetlenül  a
polgármestert),  hogy az 1.  pontban foglalt  döntés alapján az igazgatási  szünet
elrendelésével kapcsolatos munkáltatói lépéseket határidőben tegye meg.

Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

4. Javaslat alszámla nyitására a helyi jövedéki adóval kapcsolatban
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Szente  Béla  polgármester:  a  jövedéki  adóról  szóló  törvény  megváltozott,  miszerint  a
magánfőző desztilláló berendezéseket működtetők, innentől kezdve, akik regisztráltak, adóval
kell sújtani. A helyi adóhatóság jár el, 1.000.- Ft-ot kell beszedni. Ezt külön alszámlán kell
kezelni és minden alszámla nyitást pénzügyi, valamint testületi határozatnak kell megelőznie.
A Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja
a képviselő-testületnek. Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. Felolvassa az előterjesztésben
szereplő határozati javaslatot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:
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Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

8/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

Döntés a helyi jövedéki adóval kapcsolatban alszámla nyitásáról

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy a  helyi
jövedéki adókhoz kapcsolódóan alszámlát nyit a számlavezető pénzintézetnél.
Felhatalmazza  Szente  Béla  polgármestert  és  dr.  Mezei  Csilla  jegyzőt,  hogy
intézkedjen a számlavezető banknál a Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal
Jövedéki adó számla megnyitásáról.
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

5. Péktermékek beszállítói szerződés kötéséhez kapcsolódó árajánlatok
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Szente Béla polgármester: négy cégtől kértek be árajánlatot ugyan azzal a szöveggel. Két
érvényes ajánlat van, kettő nem tett nyilatkozatot. A két érvényes ajánlat között is nagy eltérés
van. A Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági Bizottság is tárgyalta és javasolja a
Képviselő-testületnek, hogy Szente Béla polgármester 2016. március 1-től az Önkormányzat
nevében  a  Tápiógyörgye  Pékség  Sütőipari  és  Kereskedelmi  Kft-vel  kössön  szerződést  a
Konyhára történő pékáru beszállítására vonatkozóan. A szerződésbe bele kell foglalni, hogy
erre az évre szól. Ha a szállításnál problémák akadnak, akkor felmondják a szerződést, hogy
ne érezze senki se monopol helyzetben magát. 

dr.  Páczi  Antal  alpolgármester:  megkérdezi,  hogy  mennyi  a  különbség  a  két  érvényes
árajánlat között?

Szente  Béla  polgármester:  a  kenyérnél  20.-  Ft  a  különbség,  de  a  többi  pékárunál  is
alacsonyabb  a  Tápiógyörgyei  Pékség  árajánlata.  Javasolja,  hogy minden évben vizsgálják
felül.

Nagy Lászlóné  képviselő:  alpolgármester  úr  kérdésére  elmondja,  hogy az  összehasonlító
táblázatban azt láthatták, hogy a legtöbb termékkel kapcsolatosan a legkedvezőbb árajánlatot
a Laci pékség adta be, viszont a kenyér, amiből a legnagyobb mennyiséget kell rendelni és az
teszi ki összegszerűségében a legnagyobbat, arra meg nem adott be árajánlatot és nem tett
még hozzá nyilatkozatot. Amúgy nagyon jó árajánlatot adott. 

Szente Béla polgármester: arra nem tett nyilatkozatot, hogy a vizes zsemlye nem tartalmaz
tejet,  szóját  és  tojást,  amit  viszont  törvény ír  elő,  így  nem lehet  elfogadni.  Felolvassa  a
határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  úgy  dönt,  hogy felhatalmazza  Szente  Béla
polgármestert,  hogy az Önkormányzat  nevében 2016.  március 1.  napjától  a Tápiógyörgye
Pékség  Sütőipari  és  Kereskedelmi  Kft-vel  kössön  szerződést  a  Konyhára  történő  pékáru
beszállítás végett. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:
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Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

9/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

Péktermékek beszállítói szerződés kötéséhez kapcsolódó árajánlatokról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Szente Béla
polgármestert,  hogy  az  Önkormányzat  nevében  2016.  március  1.  napjától  a
Tápiógyörgye  Pékség  Sütőipari  és  Kereskedelmi  Kft-vel  kössön  szerződést  a
Konyhára történő pékáru beszállítás végett.
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

Szente  Béla  polgármester:  15.25  órakor  rövid  szünetet  rendel  el.  A testületi  ülés  15.30
órakor folytatódik, az ülésteremben 7 képviselő van jelen.

6. Javaslat a névtelen utcák elnevezésére
Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Szente Béla polgármester: a tavalyi évben hoztak egy döntést arról, hogy a januári soros
testületi ülésen javaslatot tesznek a névtelen utcák nevére, amit kiküldenek a lakosságnak egy
hónap  türelmi  idővel,  hogy szavazzák  meg,  mi  legyen  az  utca  neve.  Amelyik  a  legtöbb
szavazatot fogja kapni, arra fogják bejegyeztetni az utcákat. Le van írva, hogy a jogszabály
szerint  mik nem lehetnek utcanevek.  Az első utca az  Imre utca,  javasolja,  hogy az  itteni
utcákat lehetőleg keresztnevekkel nevezzék el. Ha ezt elfogadja az itteni lakó, akkor legyen
az, de, ha a mostani jó, akkor legyen az, amelyiknek most van elnevezve. A táblázatban azok
az utcák vannak bejelölve, amelyek hivatalosan nincsenek utcanévvel ellátva. A lakók adtak
neki nevet. Ilyen a Barátság 15. Nem tudja, hogy ez hogy lehet Barátság 15., amikor tudják
nagyon jól, hogy a 4-es úttal párhuzamos utca a Barátság utca. A Hajnal utca nevet is a lakók
adták, amelyik a Beton útról nyílik. A Dandár utcáról is kiderült, hogy magántulajdonban van,
de többek között a Hajnal utca is ilyen. 

Gaálné Czinkos Judit  aljegyző:  a Hajnal utca mellett  van egy utca,  amit  Beton utcának
neveztek el  az ott  lakók,  az  nincs  benne a  kataszterükben.  Itt  nem házszámokkal,  hanem
helyrajzi számokkal vannak az ingatlanok megadva. 

Szente Béla polgármester: a Szellő utcából kettő van, van az Erdei tanya, a Szárazhegyi út,
Bényei  út,  György  út,  Imre  utca,  Középső  utca,  Monori  út.  Ezekre  az  utcákra  kellene
javaslatot tenni. 

Bodó László  helyi  lakos:  elvi  javaslata  van.  A település  neve  Monorierdő.  Olvasott  egy
egyetemi tanulmányt, hogy hogyan is lettek az utcák elnevezve. Amik párhuzamosak a 4-
essel, azok Rózsa, stb., amelyek merőlegesek a 4-esre, azok különböző állatok, madarak nevét
kapták.  Van egy négyszög, amelynek a neve,  Nyár,  Tél,  tehát a természetnél maradtak.  A
szocializmus rányomta a bélyegét, mert akkor nevezték el a Dandár és a Gagarin utcát. Olyan
stílusban próbáljanak meg gondolkozni,  hogy hagyják meg a hagyományt,  ami 90 %-ban
megvan és  ehhez  különböző növények,  állatok  neveit  adják össze,  mert  akkor  így lesz  a
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település egy egységes elgondolás szerint.

Szente  Béla  polgármester:  biztos  abban,  hogy  ahol  Imre  utca  vagy  György  köz  van  a
köztudatban, azt nem fogják tudni megváltoztatni, csak keresztnevekre, ugyan úgy, ahogy itt
vannak állat és növénynevek. Arra gondoltak, hogy legyen egységes ott is az utcanév, legyen
keresztnév,  mert  úgyis  az  van  már  a  köztudatban.  A  Beton  úton  lévő  utcákra,  ahhoz
illeszkedően fognak javaslatot tenni. Javasolja, hogy menjenek sorba.  
A Barátság 15-nek mi legyen a neve? Vagy  elnevezik Barátság köznek és házszámozva,
vagy adnak neki egy másik nevet. 

Dzsupin Imréné képviselő: szerinte jó a Barátság-köz, mivel a Barátság utcáról nyílik.

Balogh Gábor képviselő: teljesen egyetért vele.

Nagy Lászlóné képviselő: teljesen jónak tartja. 

dr. Páczi Antal alpolgármester:  viszont van a Barátság útnak a jobb oldala, ahol szintén
Barátság 15-nek van elnevezve, ahol az idősek gondozó háza van, ott van a MÉH telep a jobb
oldali részben.

Szente Béla polgármester: akkor arra tegyenek javaslatot. 

Balogh Gábor képviselő: az Autóscsárda is Barátság 1. és vele szemben is a legelső ház is
Barátság 1. 

Szente Béla polgármester: ha az utca el van nevezve, a házszámokat úgyis rendbe kell tenni. 

Fehér István képviselő: a Barátság utca jobb oldala az káosz. 

Szente Béla polgármester: a Barátság utca jobb oldala Barátság utca 15-nek van bejegyezve.

Fehér István képviselő: egy része, viszont ahol a csapágyas és a gumis van, az más számon
van.

Dzsupin Imréné képviselő: maradhat Barátság utca, ez a házszámozáshoz tartozik, át kell
számozni.

Gaálné Czinkos Judit aljegyző: a 8800-as kataszteri szám az Monori utca, a Barátság utca
jobb oldala. 

Szente Béla polgármester: ami nincs a kataszterben az a Beton útnál lévő 2301/3. a Beton
utca  a  Hajnal  és  a  Gagarin  utca  között.  Oda  van  írva,  hogy  nincs  a  kataszterben,  ezt
letisztázzák és utána térnek vissza rá. 
Jön a  Hajnal utca, erre tehetnek javaslatot, de úgyis már mindenki Hajnal utcának nevezi,
akkor maradjon Hajnal utca. 

Nagy Lászlóné képviselő:  ha már hallgatólagosan úgy használják, akkor maradjon Hajnal
utca. 

Szente  Béla  polgármester:  a  külterületen  van  egy  Bogárzó  utca,  ami  hivatalosan  nem
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Bogárzó utca, ott van 1-2 lakó. Szerinte nem Bogárzó utcának, hanem Szárazhegynek van
bejegyezve. Szerinte maradhat Bogárzó utca a neve. 

Nagy Lászlóné képviselő: egyébként a Bogárzó szélén megy, maradhat Bogárzó utca a neve. 

Szente  Béla  polgármester:  a  következő a  Szárazhegy a Szellő  utca.  Ez  nem,  azaz  utca,
amelyik hosszan megy, hanem van egy köz. 

Dzsupin Imréné képviselő: nem, ez a hosszú utca a Burján tanya mögötti terület. Szerinte ez
maradhat Szellő utca, nem kell rajta változtatni. 

Szente Béla polgármester: a következő az Erdei tanya.

Gaálné Czinkos Judit aljegyző: a Szellő utcától eggyel vissza, azaz Erdei tanya a hosszú, de
attól eggyel visszább annak az eleje is Erdei tanya, ami még be is fordul. 

Szente Béla polgármester: az első, a hosszabb maradhat Erdei tanya.

Nagy Lászlóné képviselő: a következő utca a Szárazhegy, az Erdei tanya és a Szárazhegy
között kellene egy értelmes nevet kitalálni a másik Erdei tanyának. 

Szente Béla polgármester: ami a Harmat utcából jön befelé az a rövid is Erdei tanya és mind
a két utca a Harmat utcából nyílik. Javasolja, hogy a rövidebb utca legyen Harmat köz. 
A képviselők ezzel egyetértettek.
A  Szárazhegyi út maradhat Szárazhegyi út.  A következő  a Bényei út,  az is maradhat
Bényei út. 
A következő a György út, az is maradhat, és az Imre utca is maradhat. 
A következő a Középső utca. Azt javasolják, hogy vagy marad Középső utca, vagy legyen
ez az utca László vagy János utca.
A 239-es az a Szélső utca, de Monori út. Azt javasolják, hogy legyen József vagy Benedek
utca. 
A 291-es nem maradhat Monori út, ez megy ki a MOL kúthoz. A képviselők javaslata, hogy
legyen Csaba, Huba vagy Katalin utca. 
A következő a Káptalan szőlő jelenleg, javasolják, hogy maradjon Káptalan szőlő.

Balogh Gábor képviselő 15.55 órakor eltávozott, az ülésteremben 6 képviselő van jelen.

Szente Béla polgármester: a 270-es Nyáregyházi vagy Pilishalmi dűlő jelenleg, javasolják,
hogy legyen Nyáregyházi dűlő.  

Nagy Lászlóné képviselő:  most  már mindegyiknek kezd normális  neve lenni,  egyedül  az
Erdei tanya az,  amit nem javasol Erdei tanyának, hanem Erdei útnak vagy Erdei dűlőnek
nevezni. Az utca tele van lakókkal. Mégse tanyán érezzék magukat az ott lakók, legyen Erdei
út vagy Erdei dűlő a neve.

Szente Béla polgármester: neki van ott öt ismerőse, akik kimondottan örülnek, hogy tanya
jellegű az egész.  Megfuttathatják a lakókkal,  hogy válasszák ki,  mi legyen a neve,  Erdei
tanya,  Erdei  út  vagy  Erdei  dűlő.  Határozatot  akkor  tudnak  hozni,  amikor  a  lakók
megszavazták. Most kiküldik a lakóknak, a februári soros testületi ülésen fogják tárgyalni. A
lakók a szavazataikat február 20-ig adhatják le. Amelyik utcának javasolták, hogy maradjon
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az a neve, ami eddig volt, azoknak a lakóknak is kiküldik az értesítőt, hogy egyetértenek-e
vele. 

Bodó László helyi lakos: a Tanya csárdához vezető útnak milyen nevet adnak, ott van egy
lakó, aki csinálja a tavat?

Szente Béla polgármester: az egész egy helyrajzi számon van, az valójában nem utca, az
magánút.  Most  arról  döntenek,  hogy  kiküldenek  a  lakóknak  egy  értesítőt,  miszerint  a
Barátság 15-öt, ami jobb oldalon megy a vasút felé, azt Barátság köznek,
a Hajnal utcát, Hajnal utcának,
a Bogárzó utcát Bogárzó utcának,
a Szellő utcát, Szellő utcának,
az Erdei tanyát, Erdei tanyának, Erdei útnak vagy Erdei dűlőnek,
a Harmat utcából befelé jövő rövid utcát Harmat köznek,
a Szárazhegyi utat, Szárazhegyi útnak,
a Bényei utat, Bényei útnak,
a György utat, György útnak, 
az Imre utcát, Imre utcának,
a Középső utcát, Középső utcának, vagy László vagy János utcának,
a 239-es Szélső utcát,  Szélső utcának, vagy József vagy Benedek utcának,
a 291-es utcát vagy Csaba, vagy Huba vagy Katalin utcának,
a Káptalan szőlőt, Káptalan szőlőnek,
a 270-es Nyáregyházi vagy Pilishalmi dűlőt, Nyáregyházi dűlőnek neveznék el.
A  lakosság  a  szavazatát  február  20-ig,  az  Önkormányzat  portáján  lévő  gyűjtőládába
elhelyezve tudja eljuttatni. Amelyik a legtöbb szavazatot kapja, a Képviselő-testület a februári
soros ülésén meghozza a határozatát, hogy melyik utcát, minek nevezi el. Aki ezzel egyetért,
kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

10/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

Javaslat a névtelen utcák elnevezéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy  dönt, hogy kiküld a
lakóknak egy értesítőt, miszerint 
a Barátság 15-öt, ami jobb oldalon megy a vasút felé,  Barátság köznek,
a Hajnal utcát, Hajnal utcának,
a Bogárzó utcát Bogárzó utcának,
a Szellő utcát, Szellő utcának,
az Erdei tanyát, Erdei tanyának, Erdei útnak vagy Erdei dűlőnek,
a Harmat utcából befelé jövő rövid utcát Harmat köznek,
a Szárazhegyi utat, Szárazhegyi útnak,
a Bényei utat, Bényei útnak,
a György utat, György útnak, 
az Imre utcát, Imre utcának,
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a Középső utcát, Középső utcának, vagy László vagy János utcának,
a 239-es Szélső utcát,  Szélső utcának, vagy József vagy Benedek utcának,
a 291-es utcát vagy Csaba, vagy Huba vagy Katalin utcának,
a Káptalan szőlőt, Káptalan szőlőnek,
a  270-es Nyáregyházi vagy Pilishalmi dűlőt,  Nyáregyházi dűlőnek neveznék
el.
A  lakosság  a  szavazatát  február  20-ig,  az  Önkormányzat  portáján  lévő
gyűjtőládába  elhelyezve  tudja  leadni.  Amelyik  a  legtöbb  szavazatot  kapja,  a
Képviselő-testület a februári soros ülésén meghozza a határozatát, hogy melyik
utcát, minek nevezi el. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

7. Javaslat a kommunális adórendelet módosítására törvényességi felhívás miatt
             Előterjesztő: Dr. Mezei Csilla jegyző

dr.  Mezei  Csilla  jegyző:  a  korábbi  adórendeletekkel  kapcsolatban  most  érkezett
törvényességi észrevétel. Nekik kötelezettségük a jogszabály értelmében erről tájékoztatni a
képviselő-testületet. Bár a korábbi adórendeletek korábban hatályon kívül helyezésre kerültek,
ugyanakkor mégis felül  kell  vizsgálni  őket,  hogy nem került-e  át  a  régi  adórendeletekből
olyan pont, amelyet a Kormányhivatal most megkifogásolt. Ennek a felülvizsgálata folyik,
mihelyst  ezt  elvégezték  a  következő  soros  testületi  ülésre  behozzák  az  adórendelet
módosítását. 

Szente Béla polgármester: megkérdezi, van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? Kérdés
nem  hangzott  el.  Felolvassa  a  határozati  javaslatot.  Monorierdő  Község  Önkormányzat
Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a helyi adórendelettel kapcsolatos törvényességi
észrevételről  szóló  előterjesztést.  Felkéri  Szente  Béla  polgármestert  és  dr.  Mezei  Csilla
jegyzőt,  hogy  gondoskodjon  a  helyi  adóról  szóló  rendelet  felülvizsgálatáról  és  a
rendeletmódosítás kezdeményezéséről. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

11/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

Tájékoztató a helyi adórendelettel kapcsolatos törvényességi észrevételről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja
a helyi adórendelettel kapcsolatos törvényességi észrevételről szóló előterjesztést.
Felkéri Szente Béla polgármestert és dr. Mezei Csilla jegyzőt, hogy gondoskodjon
a  helyi  adóról  szóló  rendelet  felülvizsgálatáról  és  a  rendeletmódosítás
kezdeményezéséről.
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

16



8. Önálló képviselői indítvány, javaslat könyvvizsgálat elvégzésére
             Előterjesztő: Szente Béla polgármester

Szente  Béla  polgármester:  átadja  a  szót  az  előterjesztőnek,  Nagy  Lászlóné  képviselő
asszonynak.

Nagy Lászlóné képviselő: megerősíteni tudja csak, amit leírt az előterjesztésben. Szó volt
már róla, hogy érdemes lenne visszamenni a korábbi évekre a könyvvizsgálattal. Mindenki
tudja, hogy az elmúlt évben elvégeztetett könyvvizsgálat a 2014-2015-ös évre milyen súlyos
megállapításokat  tartalmazott.  A gazdasági,  pénzügyi  területet  vizsgálnák,  kifejezetten  az
előirányzatok és kötelezettségvállalások, valamint a számlás nyugtás kifizetések teljesítésével
kapcsolatosan a 2011-2013-as évre. Azt már tudják, hogy milyen szabályzatok nem készültek
el. Úgy gondolja az elmúlt évi könyvvizsgálati eredményekre tekintettel, hogy érdemes lenne
elvégeztetni, tegyék végre tisztába,  tudják meg azt, hogy mi is történt, történt-e bármiféle
szabálytalanság. Ha bárki akár csak egy forintot is jogosulatlanul vitt ki az önkormányzattól,
azt kapja vissza az önkormányzat. Okulva a Pénzügyi, Településfejlesztési és Közbiztonsági
Bizottság ülésén keletkezett hosszas vitából, arra tett javaslatot, hogy arról hozzon határozatot
a  képviselő-testület,  hogy  támogatja  a  könyvvizsgálat  elvégeztetését  és  tulajdonképpen
árajánlatokat kérnek be. Ha nem tudják meg azt, hogy milyen összegbe kerülne ez, akkor nem
is fognak tudni soha dönteni arról, hogy meg tudják-e valaha is csináltatni ezt a dolgot.  

Szente Béla polgármester: nem egészen erről volt szó a bizottság ülésén, arról volt szó, hogy
a bizottság azt támogatja, hogy három árajánlatot kérjenek be. Pontosan arról volt szó, mivel,
hogy  nyomozás  folyik  és  bekérnek  eredeti  dokumentumokat,  akkor  nem  biztos,  hogy  a
könyvvizsgáló le  fogja tudni  folytatni  a  könyvvizsgálatot.  De azzal  még nincs  semmi,  ha
három árajánlatot bekérnek. Azt a döntést hozta a bizottság, hogy egyenlőre három árajánlatot
kérjenek be független könyvvizsgálótól a vizsgálat elvégzésére.

Nagy Lászlóné  képviselő:  ő  nem a  határozati  javaslatot  mondta  el,  hanem azt,  hogy az
előterjesztés végül is arra irányult, hogy kérjenek be árajánlatokat.

Szente  Béla  polgármester:  felolvassa  a  határozati  javaslatot.  Monorierdő  Község
Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági
Bizottság  javaslatára  megtárgyalta  az  önkormányzat  és  intézményeinek  2011-2013.  évre
vonatkozó  pénzügyi  és  gazdasági  átvilágításáról  szóló  önálló  képviselői  előterjesztést  és
felkéri  Szente  Béla  polgármestert  3  db  árajánlat  bekérésére  független  könyvvizsgálói
átvilágítás elvégzésére. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  6  igen  szavazattal,  -  egyhangúlag  -  az  alábbi
határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

12/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

Önálló képviselői indítványra, döntés, független könyvvizsgálói átvilágítás
elvégeztetéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Pénzügyi,
Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  javaslatára  megtárgyalta  az
önkormányzat  és  intézményeinek  2011-2013.  évre  vonatkozó  pénzügyi  és
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gazdasági átvilágításáról szóló önálló képviselői előterjesztést  és felkéri  Szente
Béla polgármestert 3 db árajánlat bekérésére független könyvvizsgálói átvilágítás
elvégzésére.
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

dr. Mezei Csilla jegyző

9. Egyebek

Szente  Béla  polgármester:  a  javaslat  a  piacberuházással  kapcsolatos  könyvvizsgálat
elvégzésére  előterjesztést  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági  Bizottság  már
tárgyalta. Be is kért árajánlatokat könyvvizsgálatra 6 db-ot, ebből 4 válaszolt, ami érvényes.
Azért van rá szükség, mert visszafizetése keletkezett az önkormányzatnak és a rendelkezésre
álló anyagok és dokumentumok az információkkal merőben egymással szemben állnak, ezért
javasolja  a  pénzügyi  beruházás  teljes  anyagának  átvizsgálását.  Amikor  alátámasztja  a
könyvvizsgálat,  akkor lehet  megtenni  a  bizonyos lépéseket  a  megfelelő szakhatóságoknál.
2011-ben már ezt vizsgálta a képviselő-testület néhány tagja, többek közt jómaga is. Akkor
Fiel Edit bejegyzett könyvvizsgálótól kértek vizsgálatot, aki 2011-ig vizsgálta, viszont 2014-
ben záródott le ez a beruházás. Javasolja, hogy ezzel a dokumentummal együtt felhasználva
tegyék  meg  a  vizsgálatot.  Úgy  döntött  a  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és  Közbiztonsági
Bizottság,  azt  javasolja  a  képviselő-testületnek,  hatalmazza  fel  Szente  Béla  polgármestert,
hogy a KCA Audit Kft-vel kössön szerződést. A Kft március 31-ig vállalta, hogy elvégzi a
könyvvizsgálatot  150.000.-  Ft  + ÁFA összegben.  A referenciáit  is  elküldte,  többek között
igazságügyi szakértő és könyvvizsgáló az Állami Számvevőszéknél ez az úr.  Bekérték Szép
Tamástól  is,  aki  az  előző  könyvvizsgálatot  végezte,  nem tudja  vállalni,  mert  nagyon  sok
munkája van, ő javasolta ezt a KCA Audit Kft-t. Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése,
hozzászólása?  Kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el.  Felolvassa  a  határozati  javaslatot.
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  piacberuházással
kapcsolatos könyvvizsgálat elvégzésére vonatkozó előterjesztést. Felhatalmazza Szente Béla
polgármestert  és dr.  Mezei  Csilla  jegyzőt,  150.000.-  Ft  + Áfa vállalási  összegben a 1225
Budapest, Tündérrózsa u 17. szám alatti KCA-Audit Kft-vel való szerződés megkötésére. Aki
ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

13/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

A piacberuházással kapcsolatos könyvvizsgálat elvégzéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
piacberuházással kapcsolatos könyvvizsgálat elvégzésére vonatkozó előterjesztést.
Felhatalmazza Szente Béla polgármestert és dr. Mezei Csilla jegyzőt, 150.000.- Ft
+ Áfa vállalási összegben a 1225 Budapest, Tündérrózsa u 17. szám alatti KCA-
Audit Kft-vel való szerződés megkötésére.
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester, dr. Mezei Csilla jegyző
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Szente Béla polgármester: a következő, tájékoztatás a polgármesternek a 2015. évi elmaradt
szabadságának felhasználásáról. Írásban kiosztásra került. A megmaradt 13 nap szabadságát
az alábbiak szerint fogja kivenni: 2016. február 1, 2, és 4.-én, február 12, 15, 16.-a, valamint
március 1-3, és 14-18-ig. Kéri a képviselő-testületet, hogy fogadja el a tájékoztatást. Aki ezzel
egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, - egyhangúlag
- az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

14/2016. (I. 28.) Kt.
határozata

A polgármester 2015. évi megmaradt szabadságának felhasználásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  írásbeli  előterjesztés
szerint elfogadja Szente Béla polgármester 2015. évi szabadságából megmaradt
13 nap kivételének ütemezéséről szóló polgármesteri tájékoztatót.
Határidő: azonnal 
Felelős: Szente Béla polgármester

Szente  Béla  polgármester:  ezzel  kapcsolatban  olyan  is  elhangzott,  hogyha  nem  tudná
kivenni a szabadságát,  akkor számoljon be arról, hogy miért nem tudta kivenni és melyik
napra fogja áttenni. Arra gondolt, hogyha ennyire kíváncsiak a képviselők rá, akkor beszámol
a szabadsága egy napjáról, hogy mivel fogja eltölteni. Ezt jegyzőkönyvbe mondja. 
Tisztelt  Képviselő-testület!  Az  egyik  szabadnapomat  február  1-jét  konkrétan  azzal  fogom
eltölteni,  hogy reggel  felébredek számításaim szerint  6.30 órakor.  Kimegyek a  konyhába,
felrakom a  teavizet  és  elmegyek  a  fürdőszobába,  hogy mindennapi  emberi  szükségletem
elvégezzem, ebbe beleértve a tisztálkodást is.  Öltözés,  majd hírek olvasása,  utána indulok
7.45 órakor Budapestre, a XIV. kerületbe, mert ott lesz halaszthatatlan dolgom. Várhatóan 11
órakor végzek és meglátogatom az édesanyámat. Ezután hazafelé indulok Monorierdőre kb.
13.00 óra magasságában és tervezem, hogy dr. Páczi Antal alpolgármester úrral is egyeztetek,
hogy volt-e váratlan esemény, amíg oda voltam. Hazafelé az úton biztos, hogy gondolkodom,
ha idejében érek haza, hogy miként kellene a szabadidőmet eltölteni. Most nem akarom sem a
szerelmi  ügyeimet,  semmi  ilyesmit  gyakorolni,  de  elszoktam  ezen  is  gondolkozni.  Este
elmegyek futni, mert ott találkozom olyan ismerősömmel, akik napközben nem nagyon érnek
rá és az is lehet, hogy fát fogok vágni, hogy a mozgásigényemet kielégítsem. Kérdezi, név
szerint mindenkitől, hogy valamelyik képviselő-társát érdekelte-e ez?
dr. Páczi Antal alpolgármester válasza, hogy őt nem érdekelte.
Borbás Elvira képviselő válasza, hogy őt nagyon nem érdekelte.
Dzsupin Imréné képviselő válasza, hogy őt nem érdekelte.
Fehér István képviselő válasza, hogy őt nem érdekelte.
Nagy Lászlóné képviselő válasza, hogy őt nem érdekelte.
Köszöni szépen, csak azért mondja, mert ilyen megkeresés volt. Szerinte egyik képviselő sem
kérhet  számon  egy  másik  képviselőt  meg  a  polgármestert,  hogyha  nem  tudja  kivenni  a
szabadidejét, mivel fogja eltölteni és mikor fogja kivenni legközelebb.
Hozzáteszi, hogy továbbment és megnézte az Alkotmányt is, az Alaptörvényt, hogy miként
fogalmaz és egészen elment az Országgyűlésig, mert nála eléggé kiverte a biztosítékot. Az
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Alaptörvény 225 § c. pont 3. bekezdése szerint minden év január 31-ig a jegyző által vezetett
nyilvántartás  alapján  meg  kell  állapítani  a  polgármester  előző  évben  igénybe  vett
szabadságának mértékét és a ki nem adott szabadságot a tárgyévi szabadsághoz hozzá kell
számítani. A polgármesternek a szabadságot az esedékes évben, de legkésőbb ezt követő év
március  31-ig  igénybe  kell  venni,  kiadni.  A polgármester  foglalkoztatási  jogviszonyával
kapcsolatos ügyviteli feladatokat a jegyző látja el. Kapott egy levelet, amit felolvas.
Tisztelt Polgármester Úr! 
Mint ismeretes az Ön számára nagyon jól alkalmazta az Mötv-ben foglaltakat.  Viszont az
Alkotmányban is rögzítve van, úgy kimondható, hogy igaz ugyan, hogy a polgármesternek
ütemterv szerint a képviselő-testület elé kell terjeszteni a szabadsága ütemezését. Az is igaz,
hogy tudván, hogy Magyarországon a polgármesterek 98 %-a nem tudja kivenni a kötelezően
előírt szabadságát. Az is le van írva, hogy át kell vinni a következő év március 31-ig és ezt ki
kell vennie. Ha mégsem sikerül kivenni arról csak tájékoztatási kötelezettsége van, hogy nem
sikerült kivenni. Az viszont aggályos és személyeskedő magatartásra utal, hogy egy képviselő
többször is elszámoltatásra próbálja kényszeríteni a polgármestert, azt, hogy miért nem vette
ki, nem köteles beszámolnia. A polgármester a képviselő-testület elnöke. Azt, hogy az Mötv-t
nem  jól  értelmezi  a  képviselők  többsége  az  sajnos  országunkban  betegségnek  számít.
Képzeljék  el,  hogy  a  munkáltatói  jogkört  szó  szerint  alkalmazzák,  akkor  a  képviselők
egyszerűen csak elbocsátják a polgármesterek többségét. Tudják, hogy ez a tisztség, ugyan
úgy,  mint  a  képviselői,  országos  lakossági  választások  alkalmával  keletkeznek  az
állampolgárok akaratának kinyilvánításával. 
Tisztelt Polgármester Úr! 
Ön viszont bármikor elszámoltathatja bármelyik önkormányzati képviselőt és a bizottságot a
munkájáról, mert tiszteletdíj  jár érte. Igaz,  hogy ez adható, de nem köteles ingyen ellátni.
Remélem, hogy kielégítő volt a válaszom. A §-okat azért nem idéztem, mert Ön nagyon jól
tudta  és  leírta,  amire  kíváncsi.  Amennyiben  van  még  kérdése,  állok  rendelkezésére  dr.
Hegedűs Lórántné országgyűlés jegyzője. 
Azt szeretné mondani, abszolút ezt a témát lezárva, hogy egyetlen egy képviselő sem kérheti
számon a másik képviselőt meg a polgármestert,  még arról sem, hogy esetleg, mit,  mikor
csinál a szabadidejében, mert a munkájával,  mivel együtt  dolgoznak az a munka, amit itt
végeznek együtt a testületi ülésen. Az, hogy utasítgatják a polgármestert és a polgármester
maga vigye el utána a felelősséget, mert ezt is hallja vissza a településen, - hozzáteszi, hogy
akinek nem inge nem veszi magára.  Akinek viszont inge,  hiába megy oda hozzá, úgysem
fogja megmondani, hiába kérdezi meg, hogy ez kire vonatkozott, úgyis tudja nagyon jól az a
személy, vagy személyek, akire vonatkozik. Itt le is zárta ezt a napirendi pontot. 

Dzsupin Imréné képviselő: tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy január 9-én a Szociális
és Környezetvédelmi Bizottság keretén belül került sor a napközi épületében a jótékonysági
ruhaosztásra. Nagyon sok adomány érkezett a falu lakosaitól. Nagyon szépen köszönik. Nagy
volt az igény és nagyon jól sikerült a rendezvényük. Ezt már 3 éve csinálják Borbás Elvirával
és  a  családgondozóval,  Borbás  Viktorral.  Az  idén  ez  még  jobban  kiteljesedett.  Nagyon
örültek, hogy nagyon sokan elmentek és köszönik szépen az adományokat. Lehetett hozni,
lehetett vinni, nagyon nagy sikere volt.  Ez 8-11 óráig tartott.  12 órától disznótoros ebédre
várta a monorierdői lakosságot Nagy Sándor és Varga Tamás csatlakozva hozzájuk. Köszönik
szépen a felajánlott ételt. A rossz idő ellenére nagyon sokan elmentek a rendezvényre, mind a
két terem megtelt vendégekkel. Borbás Viktor családgondozó nagy segítségükre volt,  mert
nagyon sok idősnek és rászorultnak eljuttatta az ételt. Köszönik szépen Nagy Sándornak és
Varga Tamásnak, akik felajánlották a malacot, ebből készült a hurka, kolbász és a pörkölt.
Köszönik szépen a konyha dolgozóinak a segítséget. Köszönik szépen Bosch Istvánnak és a
közmunkásoknak a segítségét,  akik pénteken és szombaton is  segítettek.  Köszönik szépen
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azoknak  akik  felajánlottak  még vállalkozók,  Kustyán  Attilának,  a  Laci  pékségnek,  Zsíros
Sándornak,  valamint  Oláh  Zsoltnak,  amit  felajánlottak.  Megköszöni  Baloghné  Dobó
Hajnalkának a munkáját, mert ő is kivett nagyon sokat pluszban ebben a szombati napban. 

dr.  Páczi  Antal  alpolgármester:  nagyon  letaglózta  az,  amit  polgármester  úr  az  előbb
elmondott. Nem értette először, hogy miről is van szó. Azon csodálkozik, hogy idáig fajult
valami. Amióta az önkormányzatban személycserék történtek minden vonatkozásban, nagyon
sok minden megváltozott. Polgármester úr is odafigyelt és odafigyel arra, hogy ne maradjon
bent szabadsága és ő is jobban figyel rá, amióta kiderült, azaz ominózus eset, hogy mennyit
kellett fizetni. Azért csodálkozik azon, hogy ilyen kérdés merült fel itt akárkiben. 

Dzsupin Györgyné képviselő: hétfőn nem tudott eljönni az önkormányzathoz az informális
megbeszélésre.  Úgy gondolja, hogy senkire nem tartozik a magánélete.  Pénteken eljött  az
önkormányzathoz,  akkor  megbeszélésük  volt  az  orvosi  rendelővel  kapcsolatban.  Neki  is
vannak  olyan  dolgok,  ami  egyik  pillanatról  a  másikra  jön.  Családja  van  és  egy 88  éves
anyukája, a férje reggeltől estig dolgozik, jóformán egy héten egy napot van otthon. Nagyon
sokfelé kell mennie, próbálja a kevés szabadidejét úgy beosztani, hogy mindenre jusson idő,
de nem minden esetben tud eljönni. Úgy gondolja, hogy a bizottsági és a képviselő-testületi
munkáját  100  %-osan  elvégzi.  Nem  hiszi  azt,  hogy  a  polgármester  gyengeségének  kell
mondani bárki képviselőnek, hogy ő nem tudott  eljönni.  Jelezte polgármester úrnak, hogy
nem tud bejönni, délelőtt volt ideje, bejött és megkérdezte, hogy miről lesz szó, de az biztos,
hogyha a költségvetést fogják tárgyalni akár informálisan is, megpróbál eljönni. Ennyit akart
hozzáfűzni.

Borbás Elvira képviselő: megköszöni jegyző asszonynak azt a hozzáállást, ahogy dolgozik
most velük. Olyan pozitív dolgot lát,  ami nagyon örömteli.  Az ominózus egyeztetés, bárki
beteg  lehet,  stb.  Mikor  kérték  tőle,  hogy  magyarázza  el,  mégis  merre,  hogyan,  akkor
készséggel állt rendelkezésükre, ugyanakkor tudták, hogy délután is ugyan ezt fogja tenni.
Megköszöni,  nem csak ezt,  hanem a tegnapi,  a  tegnapelőttit  és  nagyon hálás  azért,  hogy
mindig áll a rendelkezésükre, ugyanezt köszöni aljegyző asszonynak is, hogy mindig állnak a
rendelkezésükre.  Akár  telefonon  is  ebédidőben,  készségesen  megoldotta  azt  a  problémát,
amivel hozzá fordult, amit nagyon szépen köszön. 

Bodó László helyi lakos: szeretne segíteni a pályázatokban. Pogácsás Tibor államtitkár úr
tavaly  májusban  nyilatkozott  arról,  hogy  az  ez  évi  költségvetéseket  egyeztetik  a
polgármesterekkel és próbálnak adni különböző speciális kérdésekre megfelelő összegeket. A
hitelkereten belül négy tengely van, a negyedik tengelyben van a b.) terv, ahol maximum 50
millió  Ft-fa  lehet  pályázni.  Fel  van  sorolva,  hogy  mire  lehet  pályázni.  Lehetőség  van  a
kempingnek bizonyos beruházására az 50 millió Ft keretén belül. Ha a Helytörténeti Körnek
megkapnák az Állami Vagyonügynökségtől  az ingatlant,  akkor  lehetne integrált  közösségi
teret is létrehozni. Lesz pályázat mikrobuszra, valamint a gyerekeknek sportpálya létesítésére.
Ezeket  a  pályázatokat  mind  elő  kellene  készíteni.  A Helytörténeti  Kör  leendő  épületének
megcsinálta a forgatókönyvét. Az Oktatási, Közművelődési és Ügyrendi Bizottsághoz fordul,
leírta,  hogy az  épületet  hogyan  gondolná  berendezni.  Három épületből  áll  az  ingatlan,  a
főépület típusterv alapján épült, ott lenne a helytörténeti, utána a hátsó istálló rész össze lett
kötve a nagy házzal, ott lenne az integrált közösségi tér, amelyikre lesz pályázat kiírva. A
legnagyobb probléma az,  hogy az épület  mindkét  oldalán üveg ablakok vannak és  a  volt
polgármester úr odatette az apósának a fa épületét, ami egy méterre van a kerítéstől.

Borbás Elvira képviselő: ez jelenleg nem Monorierdő Község Önkormányzatának tulajdona.
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Bodó László helyi lakos:  ez önökön múlik, hogy elkérik-e a Magyar Államtól vagy nem.
Hajlandók-e kifizetni azt az összeget, amit nem lehet tudni egyelőre, hogy mennyibe kerül,
ami pont ¼-e az össz összegnek. Lemásolja és odaadja a bizottság elnökének. Ha hajlandó a
bizottság  ezt  megbeszélni,  akkor  kérne  egy  órát  és  megbeszélnék.  Az  utolsó  pályázati
lehetőség  pedig  a  magyar-szlovák  határon  átívelő  kulturális  és  építési  beruházások,  ami
lehetséges. A Madách kúriánál voltak Sztregován és az ottani Madách kastélyt gyönyörűen
rendbe tették, a másik kastély Magyarország területére esik és a két kastélyra több mint 5
millió eurót sikerült kapniuk. Esetleg a testvér településsel, akiknek van a Dunán vízimalmuk,
vagy náluk a volt polgármesteri hivatal, ami 120 éves kúria, ezt a kettőt valahogy kulturálisan
össze lehetne hozni, fejleszteni lehetne és felújítani. Vannak már kiírva pályázatok, amelyeket
meg lehet nyitni a keresőbe, ha a kódokat beírják, és ott van mellette a beadási dátum. Van
egy olyan,  hogy gyógyhelyek komplett  turisztikai  fejlesztése,  amit  2018 január  5-ig lehet
elkészíttetni, tehát majdnem van 3 év. Létezik egy tanulmányterv, amit Monor készíttetett. A
rajzok  Timkó  József  tanár  úrnál  vannak,  nála  van  egy  másolat,  azt  szívesen  odaadja
polgármester úrnak, ha kell, csináljon róla másolatot. 

Szente Béla polgármester: amit adott neki könyvet Bodó úr, azt szeretné elvinni magával,
mert most megy Dunatőkésre a polgármesterrel  egyeztetni,  tudja ő is, hogy ki van írva a
pályázat és a szlovák alapokra sokkal több pénzt adnak. Engedelmével kölcsön adná neki a
könyvet, amit kapott Bodó úrtól. Tegnap volt egyeztetni Pogácsás Tibor úrral, és ugyan ezt
erősítette meg, ez a 3,5 milliárd Ft-os keret fog állni rendelkezésre, amit a BM, tehát maga a
kormány kiír. Ezt az Ebr 42 rendszeren lehet figyelemmel kísérni, amit folyamatosan néz az
adós kolléga  és  a  jegyző asszony.  Az uniós  pályázatokat  2016 első negyedévében fogják
megnyitni, de az a baj, hogy nagyon kimaradt szinte minden a középső országrészben. Most is
ki volt írva az egészségházra 18 megyére pályázat, kivéve Pest megye. Ezt ők maguk sem
értik. A 4-es úttal kapcsolatban eldőlt 99 %-ig, hogy hol lesz a lehajtó. Nem is fog rosszul
járni Monorierdő, a település végén lesz a lehajtó a TESCO és a Fenyves vendéglő között. Ez
a legideálisabb, nem vágja ketté Monorierdőt. Ennél jobb nem kell, ezt Pilis és Monorierdő
érte el. Pilis nem hagyta azt, hogy kettévágják a szőlőket és nagy kerülővel tudjanak körbe
menni, itt nem tudta lehozni, mert a Rétes csárdát nem tudja arrébb tenni és itt kettészelte
volna a települést egy körforgalommal. Itt mindenki jól járt volna a gazdák közül csak maga a
település nem. Ez a legideálisabb, hogy 500 méterre lesz a lehajtó. El sem kell menni Pilisig
és fel tudnak hajtani a 4-esre. Így nem lesznek elzárva, hiszen a településük végénél lesz a
lehajtó.  A TOP  pályázatok  az  Ebr  42  rendszerben  fent  vannak.  Onnantól  kezdve  lesz
pályázatíró  cégre  szükségük,  ha  megnyitják  az  uniós  pályázatokat.  Egyelőre  még  nem
nyitották meg még azt sem tudják, hogy mire lehet pályázni. Látott olyan érdekes dolgokat,
hogy kedvezményes osztálykirándulás erdélyi iskola táboroztatási lehetőség, ami nagyon jó.
Gazdaságfejlesztés  munkaerő  mobilitás  ösztönzését  szolgáló  közlekedés  fejlesztés,  ami
nagyon jó, rájuk férne. Az iskolánál el  tudja képzelni,  hogy ingyenes laptop meg ilyesmi.
Vissza nem térítendő pénzügyi  támogatás  web kamera.   Digitális  világ,  ingyen weboldal.
Nagyon szépen köszöni, amit kapott Bodó László úrtól, csináltak róla másolatot és visszaadja
az eredetit. Abban maradt Pogácsás úrral zárszóként, hogy havi rendszerességgel egyeztetnek,
megpróbál  nekik  segíteni.  A megye  kért  tőlük  egy  táblázatot,  be  szeretnék  a  fejlesztési
programba tenni, hogy mik azok a területek, ingatlanok, amit szeretne fejleszteni Monorierdő.
Ebbe bele tudják tenni a kempinget is, mert úgy szól a szerződés tervezet, hogy bármelyik fél
felmondhatja 3 hónapos felmondási idővel. Ha olyan beruházást sikerül megcsípniük, akkor
felmondhatják bármikor a szerződést. Utakra nem lesz kiírva pályázat, ezt most mondta 2017-
2018-ig.  Úgy tudnának  utakra  nyerni  pénzt,  hogy vagy a  Szárazheggyel  közösen erre  az
útszakaszra,  vagy a Sipítóval közösen és akkor lehetne a Szabadság utca végig.  Csak így

22



lehet, önállóan önkormányzat nem tud pályázni. Úgy vette észre, hogy Pogácsás úr megpróbál
nekik segíteni, szokott vele olyan információkat megosztani, amit eddig még nem. 

Bodó  László  helyi  lakos:  mondta,  hogy  segít  kijavítani  az  adatokat  és  segít  betenni  a
rendezési tervbe. A jegyző asszonytól megkapta, hogy hol tudja kinyitni a rendezési tervet,
amit ki is nyitott, a Csalogány utcai épület rajzát felnagyította 1x400hoz és összeomlott az
egész rendszer. A számítógépének szétment a modulja, úgy, hogy vehet egy számítógépet. Ha
azt akarják, hogy segítsen, akkor kéri, hogy másolják le neki a rendezési tervet. Monoron és
Üllőn  három  ember  foglalkozik  a  fejlesztésekkel,  a  pályázatokkal  és  a  pályázati
dokumentációkban van mindig  annyi  összeg,  hogy ezeket  az  embereket  ki  tudják  fizetni.
Feltétlenül kellene Monorierdőnek egy olyan ember, aki foglalkozik a-z-ig, az ötlettől egészen
az  átadásig  a  különböző  pályázatokkal  és  elszámolásokkal,  mert  ez  a  terület  az
önkormányzatnál mostohagyermek jelenleg. 

Szente Béla polgármester: elmondta az elején, mivel, hogy nincs kiírva pályázat csak az Ebr
42-es  rendszeren,  ezt  a  rendszert  külsősnek  nem  tudják  kiadni.  A  jegyzőasszony,
aljegyzőasszony  és  az  adós  figyeli  a  pályázatokat.  Ezért  külön  embert  nem  érdemes
fenntartani, majd akkor igen, de a pályázatíróval együtt, ha megnyitják a pályázatokat. Az idei
évben,  ami  pályázatok  meg  lesznek  nyitva,  az  elérhető  lesz  az  Ebr  42  önkormányzati
rendszeren. Ezt a feladatot csak hivatali dolgozó láthatja el, ezért felvenni a mai világban még
egy embert, nonszensz. 

Bodó László helyi lakos:  Nyáregyházán van egy ember,  aki  a jegyzőasszonnyal  együtt  a
pályázatokat figyeli  és megnyitottak egy múzeumot,  az egész komplexumot rendbe tették.
Kéthly  Annának  emléktáblát  állítottak,  tehát  érződik  egy fejlődés  a  településen.  Köszöni
szépen, hogy meghallgatták.

Szente Béla polgármester: Megköszöni a Képviselő-testület munkáját. Az ülést 16.38 órakor
bezárja.

K.m.f.

 Szente Béla dr. Mezei Csilla
polgármester          jegyző

   Borbás Elvira Nagy Lászlóné
jegyzőkönyv-hitelesítő       jegyzőkönyv-hitelesítő
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